東華三院吳祥川紀念中學 法團校董會家長校董選舉

選舉結果

敬啟者:

本會於 5 月 29 日已舉行點票會,是次選舉派出選票716 張,共收回選票 443 張,當中 388 張為有效選票,經選舉主任溫佩儀老師及監票人譚耀宏副校長核實選票後,現公佈投票結果如下:

- 1. 候選人 1 號: 謝國偉先生獲 260 張選票,將提名註冊為家 長校董,任期由二零一四年九月一日至一六年八月卅一 日。
- 2. 候選人 2 號:曾珊娜女士獲 128 張選票,將提名註冊為替 代家長校董,任期由二零一四年九月一日至一六年八月 卅一日。

各家長如對上述結果有任可疑問或反對,請於 6 月 3 至 10 日前以書面通知本會溫佩儀老師。

此致

貴家長

家長教師會謹啟

二零一四年六月三日

TWGHs S. C. Gaw Memorial College

The 5th Incorporated Management Committee Parent Managers Election <u>Election Result</u>

3rd June 2014

Dear parents,

The 5th IMC Parent Managers Election was finished on 29th May. The election was supervised by the election supervisor Ms.Wen Pui Yi. There were 716 eligible voters in our school and 443 ballots received, among which 55 ballots were invalid. The result is as follows:

1. Candidate no.1: Mr. Tse Kwok Wai (謝國偉先生) obtained 260 votes;

Candidate no.2: Ms. Tsang Shan Na, Sanna (曾珊娜女士) obtained 128 votes.

2. Mr. Tse Kwok Wai, having a higher number of votes will be nominated for registration as the parent manager, valid from 1 September 2014 to 31 August 2016. Ms. Tsang Shan Na, Sanna will be nominated for registration as the alternate parent manager, valid from 1 September 2014 to 31 August 2016.

If you have any enquiry or objection, you may contact Ms. Wen Pui Yi, on or before 10 June 2014.

TWGHs. S.C.Gaw Memorial College Parent-Teacher Association